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W uzupełnieniu do informacji Prezesa MZK z dnia 06 lutego 2019r. stanowiącej częściową
odpowiedź na wniosek złożony w trakcie V sesji Rady Miejskiej w Nysie w dniu 15 stycznia 2019r.
wyjaśniam, iż w roku 2018 przychody ze sprzedaży biletów komunikacji miejskiej w Nysie wyniosły
około 2 milionów złotych. Kwota rekompensaty przekazanej Spółce wyniosła natomiast ponad 4,5
miliona złotych. Tym samym całkowity koszt jaki Gmina poniosłaby na funkcjonowanie transportu
miejskiego, gdyby funkcjonował on w roku 2018r., oscylowałaby na poziomie około 6,5 milionów
złotych rocznie.

Należy również pamiętać, iż w chwili obecnej MZK Sp. z o.o. dysponuje jedynie autobusami
0napędzie spalinowym. Założeniem przy planowanych i realizowanych przez Gminę Nysę projektach

związanych z zakupem taboru jest wymiana istniejącego na zeroemisyjny, co również generuje
1generować będzie dalsze koszty. Ponadto linie, które obsługiwane będą przez autobusy zakupione
w ramach programów z różnego rodzaju dofinansować będą z założenia darmowe.

„Darmowy transport" przy jednoczesnym zwiększeniu nakładów na zakup nowego

„ekologicznego" taboru byłby w chwili obecnej ogromnym obciążeniem dla budżetu. Niemniej jednak
w perspektywie długoterminowej takie rozwiązanie byłoby pożądane zarówno przez Burmistrza jak
i mieszkańców.
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